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Referent: Heidi 
 
Mødedato: 15. januar 2025 

Fremmødte: Heidi, Pascale, Jan, Helle, Lisbeth og Thomas  
 Afbud: Christine 
 
 
Emne: Foreningens drift   
 
  

 
Referat fra sidste møde. 
Godkendt. 
 
 
Der er forslag til opsætning af tv-skærme i cardio området. 
Vi opgiver dette ønske, da det bliver for besværligt.   
 

 
   

Der er bestilt c-adgang hos banken, og der afventes svar fra banken.  
Der er endelig givet adgang og det virker.  
  

 
Spinning er begyndt at blive fyldt op. Vi prøver at tænke over hvad vi kan gøre for at skaffe 
medlemmer til de forskellige hold. 
Yoga og pilates er godt fyldt op, så det er super. Lenes hold om mandagen er der ikke 
mange på, så Helle og Lisbeth vil prøve at snakke med Lene, om hun selv har nogle idéer 
til, hvad vi evt. kunne gøre. Om tidspunktet skal flyttes, eller der skal prøve at blive tilbudt 
en ”ny” træningsform. Vi kan prøve at lure lidt i, hvad de andre centre tilbyder.  
Der er stadig ikke mange på Lenes hold, og dem på holdet er lidt op i alderen og der kan 
step være hårdt. Vi overvejer om det kan betale sig at have et hold, eller om det skal 
stoppe. Vi vil snakke med hende og varsle hende om, at der skal nytænkning til, alternativt 
er at holdet på stoppe, da det ikke økonomisk kan betale sig.  
 
 
 

 Der er ønske om kettlebells – vi bestiller 5 stk. i forskellige kilo. Købt og lagt i centeret.  
Thomas har lagt op på hjemmesiden under nyheder, at de er kommet og der kommer også  
billeder. Og vi har ønske om demo-video om, hvordan man bruger det. Vi ligger ikke nogen 
video, op da man nemt selv kan gå på YouTube og finde det.  
 
 
  
Rengøringen har nævnt at der er meget salt på løbebånd mm. og selvom man bruger 
skiftesko, kan det komme bare at gå fra omklædning og ind i gym.  
Vi foreslår en smudsmåtte foran døren. Lisbeth kontakter rengøring og spørger efter en.  
Lisbeth bestiller hovedrengøring til februar.  
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Der er ønske fra et medlem om en assisted pull up maskine. Vi afventer køb af denne og 
der er også alternative metoder til at kunne træne det den kan.  
 
 
Thomas har en idé mellem de to kabeltårne. En streg på gulvet i midten til at måle 
afstanden, hvor bænken skal være. Evt. med tush i tæppet. Heidi spørger John Harmsen 
fra Hjortgaard, om han har en ide til hvad man kan tegne/male med.  
 
 
Vi vil gerne give en gavekurv til Christine som er stoppet som tak for hendes indsats i 
bestyrelsen.  Helle sørger for kurv og sender ud.  
 
 
Thomas fjerner hende fra hjemmesiden.  
 
 
Næste bestyrelsesmøde er d. onsdag 19. februar. Jan skal have regnskab med som vi skal 
godkende.  
 
Generalforsamling d. 26. februar kl. 15.30 i A-bygningen.   
 
 
 

  
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

    


